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Besvarelse af spørgsmål 3 ad L 113 stillet af Erhvervsudvalget den 

15. januar 2025 efter ønske fra Helle Bonnesen (KF).    

 

Spørgsmål: 

Vil ministeren redegøre for, om og hvordan lovforslaget åbner for even-

tuelle fremtidige stigninger i den årlige skibsafgift for skibe i skibsregi-

steret? 

 

Svar: 

Lovforslaget giver mulighed for, at afgifterne fremover kan reguleres. En 

eventuel regulering vil skulle ske på baggrund af det generelle pris- og 

lønindeks og kan højst ske én gang årligt. Hensigten er, at afgiftsniveauet 

derved kan bibeholdes, uanset hvad der måtte ske med inflationen. Så-

danne justeringer vil ske med størst muligt varsel. 

 

Såfremt der i fremtiden vil skulle ske andre justeringer i årsafgiften end 

ovennævnte regulering iht. pris- og lønudvikling, vil det kræve lovæn-

dring. Der er ikke på nuværende tidspunkt lagt op til fremtidige stignin-

ger. 
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